
物质安全保健资料
MSDS（Material Safety Data Sheet）
1． 关于化学制品与公司的说明
Chemical Product and Company Identification

制品名：洗洁精
Name of product: Detergent
用途：一般餐具及果蔬清洗剂。
Application: General tableware and fruit and vegetable with detergent.
制造公司：浙江惠博新材料科技股份有限公司

Manufacturing company: Zhejiang Huibo New Material Technology Co. LTD
地址：浙江省海宁市丁桥镇芦红路40-6号

Address: 40-6 Luhong Road, Dingqiao Town, Haining City, Zhejiang Province, China
电话：0573-87688383       传真：0573-87868383

Telephone: 0573-87688383    fax: 0573-87868383

制作部门：研究部

Production department: research department

制作日期：2019年05月

Date of production: August 2019
改正日期：2020年05月

Date of correction: May 2020
2． 构成成分的名称及含量
Names and Contents of Ingredients
	化学物质名称    CAS NO（化学物质毒性作用登记证号）  含量     备注


AES              9004-82-4                           适量
NaOH             1310-73-2                            适量
LAS              42615-29-2                          5左右

硫酸镁           10034-99-8 
适量
其它                                                  适量
	*要考虑到销售秘密和技术情报一些成分的含量及CAS NO未标识

	

	Name of chemical       CAS NO         Content         Remarks

	AES              9004-82-4          Appropriate amount
NaOH             1310-73-2           Appropriate amount 

LAS              42615-29-2          About 5
Magnesium sulfate  10034-99-8 
         Appropriate amount 
Others                               Appropriate amount

	* The contents and CAS NO of some ingredients are not marked as for the sales secret and technical information.


3． 危险及有害性
Hazards Identification

紧急危害，有害性的情报：因为本品使用的是比较安全的原料，无紧急危害或有害事项。

Emergency hazards & information: This product has no emergency hazards or harmful matters as it uses the safer raw materials. 
对眼睛的影响：无资料。
Eyes: N/A
Skin: This is the neutral product, and may irritate the skin for long-time exposure.
吸入时的影响：大量吸入时会刺激呼吸器官。
Inhalation: Inhalation of large amount may have irritation to the respiratory organs.
摄入时的影响：摄入时会引起呕吐和刺激消化系统。
Ingestion:May cause vomiting and stimulate the digestive system in case of ingestion. 
慢性中毒症状：无资料。

Symptoms of chronic toxicity: N/A
4． 应急措施要领
First-aid Measures 

碰触时的应急措施是立即用水冲洗后，要及时看医就诊。

Immediately flush with water at time of exposure, and see a medical doctor immediately.
皮肤接触：，用大量流动清水冲洗。

Skin contact: Rinse with plenty of water
眼睛接触： 立即提起眼睑，用大量流动清水或生理盐水彻底冲洗至少15分钟。就医。 
Eye contact: Lift the eyelid immediately, rinse with flowing water or thoroughly washed with saline for at least 15 minutes. Get medical advice.

吸入： 迅速脱离现场至空气新鲜处。保持呼吸道通畅。 
Inhalation: Remove to fresh air. Keep the airway unobstructed.
食入： 用水漱口，给饮大量清水，做应急措施的同时立即就医。 
Ingestion: Gargle with water, drink plenty of water, see a doctor immediately when taking first-aid measures.

医生的注意事项：无资料。

Note for doctors: N/A
5．对爆炸及引起火灾时的应急措施
Fire Fighting Measures

引火点：无资料。
Flash point: N/A

着火点：无资料。
Ignition point: N/A

爆炸下/上限值：无资料。

Lower/upper explosive limit: N/A

由消防法而制定的分类及规制内容：无资料。
Classification and regulation contents by the Fire Prevention Act: N/A

灭火剂：要使用适应周边火灾的灭火剂。
Extinguishing agent: Extinguishing agent adapting to the surrounding fire may be used.

消防方法及装备：无危险的情况下要把容器远离火灾现场，要背对着风，避开低地带。

Methods and equipment for firefighting: The container shall be placed away from the fire site against the wind in non-hazardous circumstances, and avoid low terrain.
与水的反应性：无。
Reaction with water: None.
燃烧时产生的有害物质：无资料。
Harmful substances generated during combustion: N/A

不能使用的消火反应性：无资料。

Reactivity of extinguishing that cannot be used: N/A
6. 漏出时的对应措施

Accident Release measures
保护人体的措施事项：要避免直接接触到皮肤，要恰当的使用胶皮手套、靴子、防护眼罩，要移动到有新鲜空气的地方。
Measures to protect human body: To avoid direct contact with the skin, the rubber gloves, boots and protective goggles shall be appropriately used, and move to a place with fresh air.
净化方法：少量漏出时要使用与物质不反应的吸着剂或者纱布、棉、抹布等擦去漏出的物质。大量漏出时为了防止漏出继续扩散到周边先要用沙子或者泥土堵起来，然后移到容器中按照相关规定进行处理。

Purification method: Sorbent or gauze, cotton and cloth may be used to remove the leakage in case of small amount of leakage, in order to prevent leakage continues to spread to surrounding first use sand or mud plugging up，and then moved to the container in accordance with the relevant provisions of the processing .
要利用适量的水和中和剂清理被污染的区域

Clean the contaminated areas with water and neutralizer.

保护环境措施事项：要注意不能污染地下水或者河流。
Measures for environmental protection: Do not contaminate groundwater or rivers.
7. 取出及储藏方法

Handling and Storage
安全取出要领：要避开长时间对皮肤的接触，储藏时要远离高温，避免阳光直接照射。
Essentials of safety removal: To avoid a long period of skin contact, the product shall be stored in a place away from heat and direct sunlight.
保管方法：要避开这个物质的污染，要放置到小孩子不易碰触的地方保管。使用完后盖子要关好，最好是贴个“洗涤剂”标签谨慎保管。
Way of storage: The product shall be stored in a place away from children to avoid contamination. Close the cover properly after use. The affixation with a label indicating "Detergent" will be recommended. 

8. 防止露出及个人保护区
Exposure Controls and Personal Protection 
工学管理方法：为了露出少一点，建议劳动者使用局部排气装置或者一般排气装置。
Engineering Management: In order to reduce the exposure, the workers are recommended to use local exhaust or general exhaust. 
保护呼吸道：经常接触者需要保护呼吸道的装备，长时间工作时要使用氧气口罩。
Respiratory tract protection: Proper equipment shall be provided for protecting the respiratory tract, and oxygen masks will be required in case of working long hours. 
保护眼睛和手：有必要的的时候要使用保眼镜或者内化学性手套。

Eyes & hands protection: Protection glasses or chemical-resistant gloves can be used when it is necessary.
保护身体：建议使用靴子、手套、白大衣、围裙、工作服等保护衣。
Body protection: Boots, gloves, white coats, aprons, overalls and other protective    clothing are recommended.
在卫生上注意的事项：要准守一般产业卫生规定。

Precautions in health: Follow the general industrial hygiene regulations.
9. 物理化学特征
Physical/chemical characteristics

外观：无色透明液体。
Appearance: Colorless transparent liquid.
嗅味：正常。
Odor: Normal
PH（1%溶液）：6.0～9.0。
PH (1% aqueous solution): 6.0～9.0
溶解度：在水中溶解。

Solubility: Water soluble
沸点/沸点范围：100℃以上。
Boiling point / range : ≥100 ℃.

冰点（凝固点）/冰点范围：-5℃以下。
Freezing point ( freezing point ) / freezing point range : ≤-5 ℃ .

爆发性：无资料。

Explosivity: N/A

氧化性：无资料。
Oxidability: N/A
蒸汽压：无资料。
Vapor pressure: N/A
分配系数：无资料。

Distribution coefficient: N/A
10. 稳定性及反应性
Stability and Reactivity 
化学稳定性：常温常压下稳定。
Chemical stability: It is stable under normal temperature and pressure.
避免的条件及物质：无资料。
Conditions and substances to avoid: N/A
分解时生成的有害物质：无资料。
Harmful substances generated in the decomposition: N/A
反应时没有生成有害物质的可能性资料，所以不会发生危险的中和反应。
As there’s no information for generating harmful substances in the reaction, so the hazardous neutralization reaction will not occur.
11. 关于毒性的情报
Toxicological information 
急性吞入毒性：有可能引起伴有疼痛的胃粘膜损伤。
Acute ingestion toxicity: may cause gastric mucosal damage associated with pain.
急性吸入毒性：无资料。
Acute inhalation toxicity: N/A
亚急性毒性：无资料。
Subacute toxicity: N/A
慢性毒性：长时间反复接触时会引起静膜炎和皮肤炎。
Chronic toxicity: May cause static meningitis and dermatitis in case of repeated exposure for long periods of time. 
生殖毒性：无资料。
Reproductive toxicity: N/A
发癌性影响：无资料。
Carcinogenicity: N/A
其它特别事项：无资料。
Others: N/A
12. 对环境影响
Environmental impact
为了促进分解，要利用规定的废弃处理设施。
The specified waste treatment facilities shall be used to promote the decomposition. 
13.处理废弃时的注意事项

Waste Disposal
废弃物管理规定的现况：无资料。

Status of waste management regulations: N/A

废弃方法：要装入废弃保管容器中，按照有关规定处理或者要委托专门处理废弃的单位处理。
Disposal method: Place into the waste storage container and dispose according to the relevant provisions or may entrust the specialized units for disposal. 
废弃时的注意事项：本产品漏出时会产生一般的环境污染。
Note for disposal: This product may generate general environmental pollution in case of leakage.
14.运输时必要的情报

Transportation data
虽然没有资料，但是运输过程中不能让产品漏出。
Do not have product leaked during the transportation. 

15.法律规定现况

Laws and Regulations Data
由产业安全保健法的规定：无。
Provisions of Industrial Safety & Health Law: None.
由消防法的规定：无。
Provisions of Fire Prevention Act: None
由有害化学物质管理法等 化学物质管理关联法的规定：无。
Regulations on Harmful Chemical Substances Management and related laws of Chemicals Management: None
由空中卫生法的规定：卫生用品的规格及基准。
Provisions of Health Law for Air Transport: Specifications and benchmarks of hygiene products.
由其它外国法的规定：无资料。
Provisions of other foreign laws: N/A
16. 其它参考事项

Miscellaneous
本资料记述的内容由现在的制作日为基础，根据最新、最准确、最认可的空中卫生法、产业安全保健法、消防法、有害化学物质管理法等制成的。发行以后，资料的内容有可能有变更，所以只能用于参考。对无端复制本资料使用时发生的结果该公司一律不负责。
The contents described in this MSDS are based on the preparation date, and are prepared in accordance with Air Health Act, the Industrial Safety & Health Law, Fire Prevention Act and Harmful Chemicals Management Law in the latest, most accurate and most recognized versions. It is only for reference as the information may change after release. The company assumes no responsibility for the results of unprovoked duplication of this information. 
